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تحلیل این خبر را در ستون  »تحلیل خبر« بخوانید

 

چرا تاکنون، گاز به اروپا صادر نکرده ایم؟
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ارتقای هویت شهری شیراز با رونمایی 

از پروژه »مرکز شهروندی و شیراز من«
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دعوت استاندار فارس از مردم برای شرکت 
در راهپیمایی ۲۲ بهمن ماه
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در سفر رئیس و معاون محیط زیست کشور به خوزستان مطرح شد؛

استفاده از سوخت استاندارد در کلان شهرها 
از ابتدای سال جدید

وعده های صنایع آلاینده تا عملی نشوند، 

2قابل قبول نیست

برای کشوری مانند ایران که بعد از روسیه، بزرگ ترین ذخائر 
ارزی  درآمدهای  می تواند  آن  قبِلَ  از  و  دارد  را  جهان  گازی 
می توانست  کشور  عظیم،  درآمدهای  آن  با  و  داشته  را  کلانی 
به رشد و توسعه برسد، چرا تاکنون جهت  با رعایت شروطی، 
لحاظ  به  جهان  بازار  قویترین  که  اروپا  بازار  به  گاز  صادرات 

خرید گاز است اقدام نکرده است؟
با فروش  سالهاست که بخش مهمی از درآمدهای ارزی روسیه 
گاز به اروپا تأمین می شود، چرا باید روسیه از این منابع عظیم 
درآمدی بهره برداری کند ولی کشور ما از آن محروم باشد؟ 
مانع کار در این راستا آیا اروپاست یا روسیه؟ نه فقط در یکی 
دو سال گذشته که روسیه به خاطر جنگ با اوکراین، گاز خود 
بلکه قبل از آن هم، ما می توانستیم  را بر روی اروپا قطع کرد 
جایگزین روسیه در صادرات گاز به اروپا باشیم. شاید برخی از 
هواداران روسیه بگویند در این صورت به ضرر روسیه می شد و 
روسیه چون دوست ماست باید منافع او را حفظ کنیم، در پاسخ 
می گوییم در عالم سیاست و اقتصاد، دوست و دشمن معنا ندارد 
بلکه فقط و فقط باید به فکر منافع ملی بود. مگر روسیه و چین 
به خاطر ما حاضرند روابط اقتصادی خود را با کشورهای دیگر 

قطع کنند؟
کشور ما سالهاست در شرایط سخت اقتصادی بسر می برد و مردم 
زیرفشار تحریم و تورم، روزگار سختی را می گذرانند. چرا نباید 

از نعمت خدادادی گاز به نفع مردم و کشور استفاده کنیم؟ 
ملی  شرکت  مدیرعامل  که  همانطور  کشور  مسئولان  ان شاءالله 
گاز ایران گفته، صدور گاز را به اروپا در برنامه خود قرار داده 

و آن را عملیاتی کنند.
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مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل 

استانداری فارس:

مدیریت مصرف انرژی نیازمند 
همکاری همه مردم و نهادهاست

مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران:

 به بازار اروپا جهت صدور 
گاز فکر می کنیم

پرداخت بخشی از بدهی عراق

1

پزشکیان در آیین افتتاح طرح های عمرانی در سیرجان:

اگر فکر کنیم خودمان عقل کل هستیم، 

مشکل پیدا می کنیم
1

رئیس جمهور گفت: ما اگر دست به دست هم دهیم و مشکلات را 
حل کنیم. اگر فکر کنیم عقل کل خودمان هستیم مشکل پیدا می کنیم.
افتتاح طرح های  آیین  در  پزشکیان  مسعود  ایلنا،  خبرنگار  به گزارش 
از  تعدادی  جانباختن  است  لازم  ابتدا  در  گفت:  سیرجان  در  عمرانی 
دانش آموزان کرمانی در حادثه رانندگی را خدمت خانواده آنان و همه 
ملت ایران تسلیت بگویم. موضوع در دست بررسی کارشناسی است تا 

بتوانیم از تکرار چنین حوادثی جلوگیری کنیم.
و  پروژه ها  این  اجرای  اینکه  بیان  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
افراد زیادی  از دوره دولت های گذشته آغاز شده و  سرمایه گذاری ها 
است،  قدردانی  شایسته  تلاش ها  این  که  کشیده اند  زحمت  آنها  برای 
اما جا  این پروژه ها به سیرجان آمده ایم،  افتتاح  امروز ما برای  افزود: 
دارد از تلاش همه دولت ها و عزیزانی که در مسیر اجرا و تکمیل آنها 

زحمت کشیده اند، صمیمانه قدردانی کنیم.
پزشکیان با تاکید بر اینکه وقتی می توانیم مشکلات را حل کنیم که 
همه دست به دست هم دهیم، تصریح کرد: اگر فکر کنیم خودمان عقل 
کل هستیم مشکل خواهیم داشت، عقل کل همه ما و شما و همه کسانی 
که بعدها خواهند آمد و تحول ایجاد خواهند کرد، هستیم و هستند نه 

یکی از ما یا آنها.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه ما منابع و امکاناتی داریم که از آنها 
است  این  بحث  یک  گفت:  نکرده ایم،  بهینه  استفاده  باید  که  آنگونه 
که باید از این امکانات به شکل بهینه و با بالاترین بهره وری استفاده 
کنیم. امروز در این جلسه عنوان شد که برای سال آینده به اندازه ۱۲۰ 
هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری انجام خواهد شد که بسیار امیدبخش 
 است تا چرخه تولید از معدن تا بازار مصرف را تکمیل کرده و ارتقا 

بخشد.
پزشکیان اضافه کرد: بحث دیگر این است که ما باید به فکر نسل های 
آینده هم باشیم؛ منابع و معادن کشور همیشگی نیستند و بالاخره روزی 
تمام خواهند شد، لذا باید کاری کنیم که آیندگان و فرزندان ما نیز 
بتوانند در محیطی مناسب زندگی کنند، لذا باید در ضمن استفاده مناسب 
و بهره ورانه از این منابع، به فکر سرمایه گذاری برای آینده فرزندان این 
سرزمین هم باشیم تا این سرمایه ها و منابع، به سرمایه ها و ساختارهای 
اینکه  نه  نیز تبدیل شود،  پایدار و ماندگار برای رفاه و آسایش آنان 
این منابع را استخراج و استفاده کنیم و برای آیندگان چیزی نگذاریم.

رئیس جمهور پزشکیان در ادامه به موضوع کمبود ۱۵۵۲ کلاس درس 
در منطقه اشاره و خاطرنشان کرد: آینده این کشور توسط فرزندان ما 

و نوع نگاهی که ما به آنها می دهیم ساخته می شود.
دکتر پزشکیان با اشاره به اینکه رهبر معظم انقلاب اسلامی روز گذشته 
همواره  کنون  تا  جوانی  از  بنده  کرد:  اظهار  داشتند،  زیبایی  سخنان 
جمال  محو  مشو  آئینه  مثل  می گوید  که  را  لاهوری  اقبال  شعر  این 
و  داشته  مدنظر  را   ... دگران  خیال  شوی  فرو  دیده  و  دل  از  دگران، 
از  بهتر  قادریم آینده را  این ما و شما و فرزندان ما هستیم که  دارم؛ 
آنچه امروز هست، بسازیم، کافی است، باور کنیم. انسان به میزانی که 
برود؛  نمی تواند  نمی بیند،  که  کسی  و  کند  حرکت  می تواند  می بیند، 
 انسان به میزان آرزوها و امیدهای خود و به اندازه دغدغه هایش انسان

است.
رئیس جمهور افزود: اگر کسی به وضعیت موجود راضی نشد و برای 
ساختن آینده ای که در ذهن داشت، تلاش کرد، آنگاه قادر خواهد بود، 

خود  توانمندی های  از  بخواهیم  ما  که  دارد  بستگی  کند.  ایجاد  تغییر 
چقدر بهره بگیریم. وقتی توانستیم نگاه خود را ارتقا ببخشیم، می توانیم 
آن کاری را که می خواهیم انجام دهیم. از همین رو همانگونه که بنده 
در دوران انتخابات گفتم و حالا نیز تاکید دارم، باید سند چشم انداز را 

چراغ راه خود کنیم.
و  راه  ساخت  زمینه  در  امروز  آیا  که  موضوع  این  با طرح  پزشکیان 
اجرای دیگر طرح ها، مطابق با اهداف و چارچوب های سند چشم انداز 
حرکت می کنیم، تصریح کرد: اگر ما می خواهیم به جایگاه اول منطقه 
برسیم، باید طور دیگری اقدام کنیم، شاعر هم می گوید آن چیز که در 
پی آنی، آنی. این خواسته انسان است که انسان را وادار به حرکت و 

هدایت می کند.
رئیس جمهور با اشاره به اتفاقاتی که مسیر زندگی وی را تا امروز و 
حضور در جایگاه ریاست جمهوری هدایت کرد، گفت: من به دنبال 
در هر  بود که  این  دنبال  به  بلکه  رئیس جمهور شوم،  نبودم که  این 
را  ما  اعتقادات  که  کسانی  از  کنم  تلاش  گرفتم  قرار  که  جایگاهی 
ندارند، پایین تر نباشیم. اگر همین دغدغه در ذهن ما وجود داشته باشد، 

آن وقت برای رسیدن به قله ها تلاش خواهیم کرد.
بهترین  برای  اما  نرسم،  قله  به  لزوماً من  اینکه شاید  بیان  با  پزشکیان 
ما  نگاه  اگر  کرد:  خاطرنشان  است،  مهم  این  و  می کنم  تلاش  شدن 
به قله باشد رفتار و نوع فکر کردن ما را تحت تأثیر قرار می دهد. ما 
می توانیم ایران را تبدیل به کشوری مستقل، آزاد و بی نیاز از هر آنچه 
کنیم که آنها فکر می کنند اگر ما را از آنها محروم و محاصره کنند، 
ما از گرسنگی خواهیم مرد. اگر اراده کنیم، راه را پیدا می کنیم؛ مشکل 

ما اراده و باور است.
رئیس جمهور اظهار کرد: اگر چشم از دیگران برداریم و به خودمان 
ما  رسید.  خواهیم  می خواهیم،  آنچه  به  که  دارم  باور  کنیم،  تکیه 
تکنولوژی  و  اقتصاد  و  علم  نظر  از  منطقه  اول  جایگاه  به  می خواهیم 
برسیم، اما این به راحتی به دست نمی آید، بلکه باید برای آن زحمت 
حرکت  بی نهایت  خداوند  سوی  به  که  داریم  باور  ما  کشید.  فراوان 
می کنیم که هیچ گاه به آن نخواهیم رسید و این یعنی می شود همیشه 

برای رشد و ترقی تلاش کرد.
پزشکیان با قدردانی از زحمات همه دست اندرکاران اجرای پروژه هایی 
بیایید دست به دست هم دهیم و  افتتاح شد، تصریح کرد:  امروز  که 
با کار و تلاش مشکلات کشور را رفع کنیم. ما مصمم هستیم که با 
را  را حل و کشور  مردم مشکلات  کمک و همراهی و همدلی همه 

بسازیم.

پزشکیان در آیین افتتاح طرح های عمرانی در سیرجان:

با حضور رئیس  آلودگی هوای خوزستان  استانی کاهش  کارگروه 
سازمان محیط زیست کشور و معاون این سازمان در اهواز برگزار شد.

زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  خوزستان،  از  ایلنا  گزارش  به 
کشور از پیگیری برقی سازی و هیبریدی کردن خودروهای حمل و نقل 

عمومی در کارگروه ملی مقابله با آلودگی هوا خبر داد.
که  هوا  آلودگی  کاهش  استانی  کارگروه  نشست  در  انصاری  شینا 
و  مسائل  خوزستان  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  خوزستان  استانداری  در 
مشکلات عدیده ای در حوزه محیط زیست دارد و باید از فرصت ها برای 

حل مشکلات این استان استفاده شود.
وی افزود: کارگروه ملی کاهش آلودگی هوا با حضور آقای قائم پناه، 
این  در  مصوباتی  و  است  شده  مطرح  کلانشهرها  موضوعات  و  فعال 
خصوص داشته ایم. انتظار می رود متناظر با کارگروه سطح ملی، کارگروه 
استانی نیز فعال باشد و برنامه عملیاتی در مورد مصوبات در خصوص 
تکالیف دستگاه ها و صنایع مختلف، ارائه شود. این برنامه ها باید قابلیت 

پایش و نظارت داشته باشند و در زمان مقرر ارسال شوند.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: باید جلسات تخصصی در 
در  هم  سازمان  این  و  شود  انجام  پیگیری ها  و  برگزار  خصوص  این 

چارچوب ضوابط و قوانین کمک می کند.
وی با اشاره به وضعیت هورالعظیم در پی فعالیت شرکت های نفتی در 
این تالاب بیان کرد: سازمان حفاظت محیط زیست در ادوار مختلف به 
دفعات پیگیری های قضایی در خصوص تالاب هورالعظیم داشته است و 
محکومیت مدیران و در نظر گرفتن جرائم نقدی انجام شده اما باز هم 

این موضوعات به عنوان اولویت در دستور کار است.
همچنین در این کارگروه، معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت 
منابع متحرک  از  ناشی  به آلایندگی  اشاره  با  نیز  محیط زیست کشور 
در کلانشهرها، گفت: براساس مصوبه کارگروه ملی کاهش آلودگی 
هوا مقرر شده که کلانشهرهای سراسر کشور از ابتدای سال ۱۴۰۴ از 

سوخت استاندارد بهره مند می شوند.
با  نشست هایی  کارگروه،  مصوبه  براساس  کرد:  اظهار  ترابی  صدیقه 
برای  استاندارد  سوخت  شد  مقرر  و  برگزار  پالایش  و  پخش  شرکت 

کلان شهرها از منابع معلوم )یعنی هر پالایشگاه تأمین کننده سوخت 
استاندارد، یک کلان شهرها( تأمین شود.

از  شده  قرار  که  است  کلان شهرهایی  جمله  از  نیز  اهواز  افزود:  وی 
سوخت استاندارد بهره مند شود.

به  خطاب  کشور  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  زیست  محیط  معاون 
در  آلاینده  صنایع  و  شرکت ها  سوی  از  شده  ارائه  عملکرد  گزارش 
خصوص کاهش آلایندگی در این نشست گفت: تا زمانی که صنایع و 
شرکت های آلاینده براساس زمانبندی تعیین شده، برنامه عملیاتی ارائه 
عملکرد  ارائه  و  شد  نخواهند  خارج  آلاینده  صنایع  فهرست  از  ندهند 
نخواهد  برای سازمان محیط زیست ملاک  زمانبندی  بدون  یا  توصیفی 

بود.
وی بیان کرد: آنچه برای سازمان محیط زیست به عنوان دستگاه نظارتی 
از برنامه عملیاتی در  نتایج مصوبات و برخورداری  مهم است دریافت 

جهت کاهش آلودگی هوا است.
ترابی افزود: اینکه صنایع در نشست های مختلف اعلام کنند قرار است 
اقداماتی انجام شود و نتیجه آن مشخص نباشد را نمی توان جواب مناسبی 

برای مردم دانست.
وی خطاب به شرکت نیشکر و توسعه صنایع وابسته، گفت: براساس 
مصوبه، شرکت نیشکر موظف است طی سه ماه برنامه عملیاتی افزایش 
سهم برداشت سبز نیشکر را تهیه و به تأیید سازمان حفاظت محیط زیست 

برساند و این برنامه باید قابل پایش باشد.
لازم به ذکر است، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط 
از  خوزستان  به  خود  سفر  دومین  در  شنبه  امروز  صبح  کشور  زیست 

طریق فرودگاه بین المللی شهید سلیمانی اهواز وارد استان شد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور در این سفر به نمایندگی از 
دولت چهاردهم در مراسم افتتاح یکهزار و ۶۷۹ طرح و آغاز عملیات 

ساخت ۲۴ طرح به مناسبت دهه فجر شرکت می کند.
بازدید از اداره کل بنادر و دریانوردی خوزستان و همچنین محل احداث 
فاز دوم منطقه ویژه پتروشیمی ماهشهر از دیگر برنامه های سفر انصاری 

به خوزستان است.

در سفر رئیس و معاون محیط زیست کشور به خوزستان مطرح شد؛

وعده های صنایع آلاینده تا عملی نشوند، قابل قبول نیست

جمعیت  اسبق  رئیس  پیوندی  اصغر  علی  محکومیت  قطعی  حکم 
هلال احمر با رد درخواست اعاده دادرسی، صادر شد.

به گزارش ایلنا از قوه قضائیه، حکم قطعی محکومیت علی اصغر پیوندی 
رئیس اسبق جمعیت هلال احمر با رد درخواست اعاده دادرسی، صادر 

شد.
شماره  از  چک  غیرمجاز  تصاحب  طریق  از  اختلاس  اتهام  به  پیوندی 
حساب دانشگاه علوم پزشکی به تحمل ۶ سال حبس تعزیری و پرداخت 
و  دانشگاه  حق  در  مال  رد  اختلاس،  مبلغ  برابر   ۲ معادل  نقدی  جزای 
انفصال دائم از خدمات دولتی و به اتهام سه فقره تحصیل نامشروع به 
وجوه  در  غیرمجاز  تصرف  اتهام  به  و  مال  رد  و  سال حبس   ۲ تحمل 
در کشور  مجوز یک شرکت  بدون  تأسیس  برای  هلال احمر  جمعیت 
مهلت  در  حکم  این  که  شد  محکوم  شلاق  ضربه   ۷۴ تحمل  به  آلمان 
قانونی مورد تجدیدنظرخواهی قرار گرفت و حکم صادره در دادگاه 

تجدیدنظر تأیید شد.علی القاصی، رئیس کل دادگستری استان تهران در 
رابطه با آخرین وضعیت این پرونده گفت: پرونده علی اصغر پیوندی با 
تقاضای اعاده دادرسی وکیل وی به دیوان عالی کشور ارسال شد که 

پرونده به شعبه هم عرض صادرکننده حکم قطعی ارسال شد.
تأیید  عیناً  را  دادرسی، حکم صادره  اعاده  رد  دادگاه هم عرض ضمن 

کرد.
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استاندار فارس تاکید کرد؛

اهمیت پژوهش های علمی برای 

شناسایی مشکلات و آسیب ها


